

Bestyrelsesmøde d. 8/11.23 kl. 19.

Tilstede. Rikke, Vita, Tina og Anni(referent) afbud fra Manuela.

1. Fra sidst.

- Info. Fra Michael(drifteam), om at der ikke plantes ligusterhæk ud mod busholdepladsen, men der plantes en bøgehæk.
- På gæsteværelset er tv sat og der er lavet hovedrengøring.

2. Nyt.

- Der kommer snarest nye postkasser.
- Der kommer også nyt skur til redskaber. Vi vil gerne have et skur magen til det vi har.

3. Drifteamet.

- Vi vil gerne have julebelysning op som vi plejer. Vi vil spørge, om de hænge det op i år.
- Der er intet nyt om vores juletræ, vil gerne vil have plantet. Vi sætter selv julelys op på kældertrappen ved fælleshuset.

Der er fjernet træer

4. Fælleshuset.

- Der har været hovedrengøring på gæsteværelset og fælleshuset. Der diskuteres, hvordan vi fremover skal varetage tjek af rengøringen af fælleshuset, så standarden bibeholdes.

5. Økonomi.

- Hvordan ser vores økonomi ud i afd. Ser fin ud.

6. Grundejerforening.

- Vi afventer referat fra Nabomøde d. 6/11 vedr. støjvolden mod Randersvejen. Der var ingen fra bestyrelsen, der deltog.

7. Køkkenener.

- Intet nyt for nu. Hvert lejemål må kontakte adm. angående nye køkkenener, hvis det ønskes.

8. Mail omkring blok 282-292.

- Vedr. Bestilling af æbletræer, hæk og juletræ, er sat igang og vi afventer.
- Der er fjernet de få eksisterende træer.

9. Hjerterstarter.

- Henvendelse fra beboer vedr. ønske om en hjertestarter i afd. : Vi har i bestyrelsen snakket om mulighed for etablering af en hjertestarter. Afd. skal stå for udgifterne, og der skal være en beboer har ansvaret for at den. Vi undersøger videre.

Der er 3 hjertestartere i området tæt på allerede, så vi afventer at tage endelig stilling.

10. Julefest.

- Der er på nuværende tidspunkt få tilmeldte, så der skrives en reminder ud.

11. Skraldespande.

- Der er problemer med de nye skraldespande, som er for tunge og uhåndterbar. Der tages kontakt til Alexander om hvilke muligheder der er for at afhjælpe dette.

EVT.